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Zie hieronder de input voor de actualiteitenstaf. Ik heb deze afgestemd met |EIEY. Groet, FEED

Input voor actualiteitenstaf

- Alle documenten van VWS tot en met juli 2020 (zo'n ... stuks) zijn gelpload in het systeem waarin de documenten worden beoordeeld (ontdubbelen,

lakken, enz).
- Voor het merendeel van de documenten geldt dat deze gerubriceerd naar onderwerp en periode gefaseerd openbaar wordt gemaakt. Het streven is dit

kalenderjaar de eerste documenten openbaar te maken (alle stukken over corona uit de maand januari).
- Om de journalisten mee te krijgen in deze aanpak (die afwijkt van de Wob) is afgesproken dat zi] de informatie vijf dagen voorafgaand aan de publicatie

op rijksoverheid.nl ontvangen. Mogelijk ligt dit gevoelig bij de TK, gezien de discussie over verhouding Wob en art. 68 Grondwet.

- Verder wordt op verzoek van de journalisten voorrang gegeven aan de besluiten over de documenten van het BAO en het OMT. De besluiten gaan deze

week de lijn in.

- Naar verwachting gaat het openbaarmakingsproces minstens tot diep in 2021 duren en mogelijk nog langer, afhankelijk van de duur van de crisis.

- Voornoemde aanpak geldt niet voor Wob-verzoeken die zien op specifieke informatie die makkelijk te ontsluiten is (bijvoorbeeld Wob-verzoek over de

kosten van influencers) noch voor Wob-verzoeken die zien op documenten die reeds openbaar zijn of niet bestaan. Hierop wordt zsm beslist zodat de

verzoeker duidelijkheid heeft (inmiddels 14 van dit soort verzoeken afgedaan).
- Begin oktober beginnen er 10 extra juristen, zodat in een hoger tempo documenten openbaar kunnen worden gemaakt.
- De media en overige verzoekers zijn geinformeerd over de werkwijze. Tot op heden zijn er een aantal journalisten en burgers die bezwaren hebben

geuit tegen de gefaseerde openbaarmaking. Hieruit voortkomende rechtszaken zouden ertoe kunnen leiden dat de gefaseerde aanpak voor deze Wob-

verzoeken moet worden verlaten.

- Het RIVM is nog bezig met het inrichten van het proces om de documenten te verzamelen en bij VWS aan te leveren.

Reactie op evt vragen

- Als minister vraagt naar de reden voor de gekozen — van de Wob afwijkende —aanpak: we denken op deze manier het snelst informatie openbaar
kunnen maken, sneller dan het een-voor-een afhandelen van de inmiddels 106 ingediende Wob-verzoeken.

- Als minister vraagt naar lange behandelduur: vertraging in het project door het inregelen van het programma Zylab (doet niet direct wat is beloofd).

Evt meegeven aan minister

- Tweede Kamer is niet op de hoogte van de omvang van de klus en de gekozen aanpak.
WIZ heeft op verzoek van politiek adviseur via DCo een lijn opgesteld om de coalitiepartijen te informeren over de aanpak


